
Protokoll verksamhetsråd 2018 09 25 

 

- Föregående mötes protokoll gås igenom. Många åtgärder utomhus sedan dess både på säkerhet 

och för aktiviteter. 

 

-Just nu är det 25 elever i skolan, 28 barn på förskolan och under året kommer förskolan öka med 

minst 4 barn till. Fler som arbetar på förskolan nu. 

 

-Gunnar Carlsson, ordförande i Torsö Skärgårdsskola ekonomisk förening informerar om styrelsens 

arbete. 

 Föreningen tar inte ut någon vinst, alla i styrelsena arbetar ideelt. 

 Styrelsen är uhvudman för verksamheten och ytters ansvariga för verksamhet och ekonomi. 

 Styrelsen består av 7 ordinarie ledamöter och 2 suppleanter. 

 Styrelsens medlemmar har olika ansvarsområden och styrelsen arbetar efter en stående  

 dagordning. 

 Helena(rektor) är inte med i styrelsen men medverkar vid mötena för att rapportera från  

 verksamheten. 

 Föreningens ekonomi är god. Styrelsen ser inga orosmoln. 

 Skolinspektionens inspektioner har varit i princip utan anmärkningar. 

 Kommunen ansvarar för inspektion av förskolan. 

 

-Vi hade sommarstängt 2 veckor sommaren 2018, samma plan för nästa sommaren. Viktigt att 

känna till att man alltid har rätt till omsorg om man behöver. Meddela verksamheten i så fall. inlogg 

delas ut vid mötet eller skickas hem 

 

-Når information från verksamheten fram? På hemsidan finns nu även en kalender där viktiga 

datum finns med. 

 

-Avgiftsfri skola. Är det ok att be eleverna ta med matsäck? Mötet tycket det är ok. Skolan packar 

alltid med extra om någon glömmer. 

 

-Statsbidrag, Skärgårdsskolan har beviljats statsbidrag för: likvärdig skola, kunskapsutveckling 

samt för ökad jämlikhet. 

Skärgårdsskolan har även sökt statsbidrag för hälsofrämjande skolutveckling. 

 

-Ansökan till boverket angående inomhusmiljö beviljades med 50 000 kr 

 Har använts till ny belysning, nya kranar, möbler samt markiser. 

 

Inga övriga frågor lyftes vid mötet. 


